
ZÁPIS DISKUZE VČS, KONANÉ DNE 5. 3. 2016 

 

 

PETR JANDA – Otevřel diskuzi a požádal přítomné o dotazy a připomínky. 

  

VLADIMÍR SPURNÝ – Vznesl dotaz, zda jsou zprávy o zákazu používání olověné zátěže při lovu 

ryb pravdivé, informace čerpal z MRKu. 

(odpověděl K. Kratochvil) 

 

IVO KATOLICKÝ – Požádal o poskytnutí informací ohledně vydávání krátkodobých rybářských 

lístků bez prokazování kvalifikace. 

(odpověděl J. Hrazdil, V. Habán) 

 

MARTIN ROJKA – S ohledem na snazší získávání krátkodobých rybářských lístků připomněl 

možné komplikace při prodeji povolenek k lovu ryb v letních měsících. 

(odpověděl V. Habán) 

 

MIROSLAV CHAB – Požádal o zdůvodnění změny v BPVRP u rybářského revíru Svitava 1 

(povolení lovu přívlačí až od 16.6.) 

(odpověděl K. Kratochvil) 

 

LEOPOLD JONÁŠ – Vznesl dotaz, zda jsou Výboru PS známy plánovaná protipovodňová 

opatření na řece Svitavě, týkající se úprav jezových zdrží, popř. jejich plánovaného rušení.  

(odpověděl J. Hrazdil, K. Kratochvil) 

 

MILOŠ KRÁTKÝ – Požádal o informace týkající se všeobecného zákazu lovu do 15. 4. v horním 

úseku rybářského revíru Svitava 1. 

(odpověděl J. Hrazdil) 

 

PETR HRUBEŠ – postěžoval si na masivní výskyt ouklejky pruhované v ryb. revíru Svitava 1 

a položil dotaz na možnosti regulace tohoto druhu. 

 

ANTONÍN KOTULAN – požádal členy PS, aby u bezhotovostních plateb používali správné 

variabilní symboly a uvedl příklady komplikací při zúčtování. 

 

KAREL KRATOCHVIL – požádal členy o vyjádření k pořádání rybářských závodů „Lov kapra 

o ceny“.  

Nebyly vzneseny žádné připomínky. O pořádání závodů bylo hlasováno – viz usnesení VČS. 

 

 

 

 

zapsal: R. Krejčí 


